
Knausgård: Påvirket av 22. juli

ENGASJERT I TYSKLAND: Karl Ove Knausgård møtte mange av sine tyske lesere i Berlin tirsdag. Foto:
Thomas Grabka
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BERLIN (VG) Terrorhandlingene 22. juli i fjor gikk sterkt inn på Karl Ove Knausgård og preger den siste boken
hans. Nå er forfatteren opptatt av en skikkelig rettssak.
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- Det er veldig bra at rettssaken kommer. Da dette hendte var det så akutt for alle, så har det blitt fjernere og
fjernere. Nå kommer det opp igjen, og det må avsluttes, sier Knausgård til VG.

VG møtte Knausgård i Berlin hvor han også hadde med seg kona Linda Boström Knausgård. Les
hele intervjuet og se bildene av de to sammen i dagens VG!

22. juli har påvirket forfatteren mye, forteller han.

- Jeg hadde jo skrevet om Hitler i et halvt år da det skjedde. Jeg hadde lest «Mein Kampf», så jeg gikk rett ut på
nettet og leste manifestet og bare forsøkte å begripe det. Jeg skrev også om det, sier han.

Knausgård vil forsøke å følge rettssaken når han vender hjem. En rekke utenlandske medier har bedt ham om å
kommentere prosessen.

- Har du en selvstendig interesse av å vite hva Anders Behring Breivik tenker?

- Ikke nå. Men jeg hadde det da jeg jobbet med det.

Knausgård reiser nå rundt for å promotere «Min kamp»-serien, blant annet i Tyskland.

Driver business

LYDHØRT PUBLIKUM: Karl Ove Knausgård holdt foredraget "Romaner fra virkeligheten" på
Humboldt-universitetet i Berlin tidligere denne uken. Arrangementet var del av Henrik Steffens-
forelesningsrekken. Foto: Thomas Grabka
LYDHØRT PUBLIKUM: Karl Ove Knausgård holdt foredraget "Romaner fra virkeligheten" på
Humboldt-universitetet i Berlin tidligere denne uken. Arrangementet var del av Henrik Steffens-
forelesningsrekken. Foto: Thomas Grabka

I «Min kamp 6», som kom sent i fjor høst, varslet Knausgård at han anser seg som ferdig som forfatter. Men
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arbeidsledig er han likevel ikke.

- Jeg reiser mye rundt som dette, og så jobber jeg med forlaget, sier han til VG.

Knausgård har startet Pelikanen forlag sammen med broren Yngve Knausgård og Asbjørn Jensen.

- Jeg har ingen nye skriveprosjekter på gang. Nå er det ren forlagsdrift. Business, sier forfatteren.

Mye av tiden går med til å møte lesere. Reaksjonene på det gigantiske verket hans er stort sett de samme uansett
hvor han kommer, forteller han.

- Det har overrasket meg veldig. Både her i Tyskland, som er anelse forskjellig fra Norge og Sverige, og ikke minst i
England, er det de samme tingene leserne identifiserer seg med og vil snakke om. Det de snakker om er relevansen
til deres eget liv.

LES HELE INTERVJUET MED KNAUSGÅRD I DAGENS VG!
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